



# Beteendevetare i Lund

STYRELSEMÖTE 2024-03-01

BiL

**Närvarande:** Sandra Malmberg, Victoria Johnsson, Sara Harnebring, Clara Enoksson, Sunniva Lindqvist Uosukainen, Vera Lindquist, Viggo Taawo, Alva Ekdahl, Filippa Andersson, Joanna Ek, Nathalie Strömberg, Simon Nilsson, David Lindblad, Lovisa Borg, Oliver Eliasson, Hugo Nyrén, Lisa Ardenheim, Hilda Ahlkvist, Lydia Daniel, Charlie Ngo, Elsa Lundin, Malin Holmquist

## § 1 Mötets öppnande

Mötet öppnades 14:42

## § 2 Val av ordförande

Victoria Johnsson valdes till ordförande

## § 3 Val av mötessekreterare samt justerare

Sandra Malmberg valdes till sekreterare och Vera Lindquist valdes till justerare

## § 4 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes av mötet

## § 5 Återkoppling från paradiskonferensen

- Bara BiL som har föreläsningar för 1orna, de andra föreningarna hade mer kontakt med skolan, ledningen osv. Kanske något att ta med sig till BiL?
  - Feedback till skolan i samband med ex. Plugga med BiL
  - Lägga över studentrepresentantrollen på utbildningsansvarig
- JC är vår kontaktperson men Anna har fortfarande ansvar för examensceremonin samt nollningen
- Kul upplevelse att få prata med andra föreningarna hur de har det
- Gemensam utbildning för faddrarna inför nollningen med de andra föreningarna?
- Olika upplägg på nollningarna vad gäller ex längd, återkommande aktiviteter och aktiviteter utan alkohol
- Bra tips genom att lyssna på de andra
- Bra forum att ställa frågor till andra utskott eller positioner

- Idrottsutskottet har annan budget i de andra föreningarna vilket gör att de kan göra ex bowling till ett rabatterat pris (föreningen står för en del)
- Ta fram en gemensam struktur kring hur ofta vi vill ha karriär-relaterade föreläsningar eller event
  - Det krävs tydligare gruppstruktur kring vem som har ansvar för kommunikationen med vår karriärsansvarig
- Bra kommunikation inom BiL, kull!
- PR önskar information tidigare om sittningar för att kunna marknadsföra det bättre - lite likt hur de andra föreningarna gör
- När det gäller Tiktok (önskemål från medlemmarna), men andra föreningarna har haft problem med GDPR - kommer det vara ett problem för oss också?
  - Vi har dock samlat in godkännande gällande bilder tidigare, frågan är om det gäller för videos också?
  - Ny enkät med en egen sektion för tiktok?
- Finns funderingar om att skapa en gemensam instagram med alla paradisföreningar där alla gemensamma event marknadsförs
  - En kul idé men det krävs tydlig struktur kring det isåfall - vem har ansvar, vem sköter den, vem ser till att den fungerar som den ska, hur vet vi vem som inte godkänt att vara med på bild (GDPR) osv. Alltså, vem har ansvar för att regler kring sociala medier följs.
  - Dela upp ansvaret mellan föreningarna antingen baserat på uppgifter eller event
  - PR-utskotten i respektive förening har eventuellt huvudansvaret för att det ska fungera och kan skapa en grupp för att underlätta samarbetet?
    - PR får ansvaret för att kolla vidare på idén och återkopplar isåfall till ordförande som vill vara med i diskussionen
- Skönt att få träffa de med samma post i de andra föreningarna för att veta vem man kan höra av sig till osv

- Viktigt med bra kommunikation gällande ekonomin mellan föreningarna, kanske ta fram ett avtal för varje enskilt event vi har
- **Tankar kring överlämning:**
  - Överlämningen i sig är kanske inte det viktigaste utan att se till att rätt information lämnas över (ex se till att man vet om att det finns praxis/testamente)
  - Önskan om mer struktur från novisch ex tidsschema eller tydligheter kring vad som ska göras när
  - Alla funderar igenom sin egen överlämning och hur den bör justeras inför denna överlämningen

## § 6 Utbildningsansvariga & balutskottsansvariga

- Årsmötet måste vara i mars och höstmötet i oktober vilket gör att utbildning och bal får sitta lite längre trots att de tekniskt sett inte sitter längre. Men man får se sista tiden som en typ av överlämning
- Önskan om att de andra föreningarna också ska välja in "balutskott" på våren så att de kan komma igång med arbetet tidigare. Men det är svårt så diskussionen fortsätter
- Viktigt att diskussionen fortsätter och att vi hittar lösningar på de problem som finns
- Balutskottet skapar ett nytt praxis och testamente som de lämnar över till nya utskottet efter balen
- Balutskottet upplever att de finns en skillnad på dem och de andra föreningarnas balutskott eftersom vårt balutskott är förtroendevalda men det är inte de andra föreningarnas balutskott
- Balutskottet önskar ett tydligare tidsschema och bättre kommunikation med de andra

## § 7 Inför Årsmöte

- Peppa folk att söka och nominera!
- Tryck extra på ordförandeposten!

## § 8 Jubileumsbal

- 15 års jubileum!

- Victoria har mailat AF och fått datum
  - Höst 2024: 1 nov 2 nov, 22 nov, 13 dec, 14 dec
  - Vår 2025: 11 jan, 25 jan
  - Flest önskar våren, Victoria kollar vidare på datumen
- Förslag att nya balutskottet tillsammans med sexmästarna anordnar den

## § 9 Samordnare informerar

- **Sexmästeriet**
  - Sittning 6/3, få treor anmälda trots att det är anordnat för dem men 77 personer har anmält sig
  - Styrelsesittning med nya och gamla
    - Svårt att hitta datum
    - Just nu har de bara 3 maj på Lunds men det upplevs vara för när Valborg
    - Vermlands hade möjlighet om vi blir minst 35 st
    - Kan vara hos Sunniva
    - Sexmästarna kollar på andra lösningar också
  - Planer på att gå till Sing Sing och sen efterköp/bar
- **Novischutskottet**
  - Vill skicka ut ett nyhetsbrev till nya BVPare med information som är bra att ha med sig ex vad är sittningar, LU-kortet, studentlund
    - De pratar med nya sekreteraren om hjälp att designa det
  - Känns lite oklart kring vad som gäller för vice-generalerna eftersom det är en ny post
    - Generalerna får tillsammans avgöra det och sätter själv vem som gör vad
    - Diskussioner kring eventuella svårigheter att vara både fadder och vice-general
    - Påminnelse om att svara på enkäten om nollningen 2023
- **Idrottsutskottet**
  - Turneringen är i full gång
    - Kassörerna är mer involverade denna gången

- Pratar om att skaffa efterköp eller liknande för att hitta på något mer tillsammans efter att matcherna är slut
- Förbereda mer evenemang tillsammans med de andra föreningarna
  - ex hitta på något tillsammans efter att alla nollningarna är slut
  - Åka på skidresa tillsammans och ha sittning på plats där
- Planerar att göra en intresseanmälan för att spela badminton
- Göra en ny ölmil men på andra hållet, gå från Lund till Lomma och ha lite aktiviteter i Lomma innan man åker hem
- Fotbollsträningar med de andra föreningarna startar den 6/3, varje onsdag i mars efter det
- **Kvalite- och karriärsutskottet**
  - Förslag på enkät inför sista tillfällena med Plugga med BiL
    - Mer som en föreläsning
    - Planerar för en föreläsning om hur man skriver CV tillsammans med karriär
- **PR-utskottet**
  - Funderat kring sin överlämning, de kommer använda den informationen de fick när de gick på och sedan lämna sin information så de som går på till hösten kan få den
  - Börjat planera för kick-in/kick-out, ska prata ihop sig med sexmästarna
  - Frågor om de kan frångå den grafiska profilen då de fått information om de måste hålla sig till den. Men de får information om att det är fritt men att det är trevligt om det håller sig liknande till de färgerna vi använder. Men finns inga styrdokument som säger att det måste vara så eller så
  - PR och sexmästarna får fria tyglar att ordna kick-in/kick-outen som de själva vill
- **Balutskottet**
  - Nästa år blir BiL ekonomiskt ansvariga för Paradisbalen
  - Önskas en struktur på vad kassörerna behöver för uppgifter när man gör personliga utlägg
  - Någon i BiL behöver stå som ansvarig på avtalet för nästa års bokning av AF

- Förslagsvis nya ordförande
- Behöver peppa folk att köpa biljetter!
  - Måste sälja 450 biljetter för att budgeten ska gå ihop

#### § 10 Kassören informerar

- Budgeten är klar och godkänd

#### § 11 Vice ordförande informerar

- Vi har bestämt att styrelsetröjorna är samma färg alltid samt logga på ryggen och post + år på bröstet. Önskar feedback från utskottet på vilken färg det ska vara
  - **Beslut:** Vit tröja med mörkblått (kornblå) tryck (**inte** marinblå)

#### § 12 Återkoppling från senaste mötet

- Inget

#### § 13 Övrigt

- Inventering av styrelserummet, finns lista på driven med allt vi har och se till att lägg till och ta bort om man köper/använder något
- De som ska gå av måste skriva praxis och testamente **innan** det konstitutionerande mötet
- PR vill ha bild på nya/gamla styrelsen på årsmötet

#### § 14 Nästa möte

Årsmöte 12/3 kl. 14

#### § 15 Mötets avslut

Mötet avslutas 16:38